
ZÁPIS Z VEŘIJNÉHO ZASEDÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU V PETROVICÍCH
KONANÉHO DNE 3.10.2024 od 18:00

Přítomni:

- Přítomni za OV Petrovice: Ladislav Peterka - předseda OY Monika Majerová, Zdeněk
Folejtar, Jaroslav Krejčí, Václav Kameník, Jana Satrapová

- Přítomni za město Humpolec: Petr Machek - starosta, Martin Hendrych - místostarosta
- Hosté: Lukáš Ehl a Tomáš Koulnar - projektanti studie altánu na návsi
- Občané obce dle. prezenční listiny

I) Přivítání

Předseda OV Petrovice zahájil první veřejnou schůzi osadního výboru v Petrovicích v 18:05 hod
přivítáním všech přítomných. Poděkoval za dlouholetou službu pro obec paní Paťhové, a to za vedení
místní kroniky od roku 2004 až do tohoto roku i s předáním malého daru. Vedení kroniky dočasně
převzal předseda OV s tím, že se stále hledá trvalý kronikář. Dále poděkoval všem spolkům i
jednotlivcům starajícím se o chod obce.

2) Informování o chodu obce

Předseda OV informoval o údržbě provedené v roce 2023/24 a uvedl, že dne 4.11. bude v obci
provádět revizi spalinových cest objednaný kominík.

Dále byly uvedeny realizace provedené v roce 2024, a to: nákup venkovních stanů 3x3m a 6x3m a
pivních setů (4 ks), nákup sekačky (traktůrku) s tím, že požadavkem obce bylo, aby byl multifunkční,
tedy i na zimní údržbu. K tomu pan místostarosta Hendrych uvedl, že nákup radlice na sníh bude ještě
upřesněn skrze předsedu OV, aby mohl být zařazen do rozpočtu města. Dále realizace cesty spojující
vrchní a spodní část Petrovic (v kopci), realizace veřejné vývěsky ve spodní části Petrovic (provedl
OV), montáž dětského prvku (u fotbalového hřiště), doplnění kontejnerového stání u fotbalového
hřiště, projekt na BIO kontejnerové stání na návsi, nákup nového osvětlení vánočního stromu, omezení
vjezdu nad 3,5t (v chalupách), do konce roku by měl být dokončen odkup pozemků (váha/kaplička),
ve spolupráci s SDH proběhla výměna koberce v budově OV.

3) P]ány na rok 2025

O kulturní zázemí na návsi - altánek

K tomuto bodu byla odprezentována studie připravená panem Lukášem Ehlem a Tomášem
Koumarem, kteří seznámili všechny přítomné s návrhem nejen altánku, ale také přilehlých přírodních
ploch, jejichž zlepšení navrhl zahradní architekt Mikoláš Vavřín. Jedná se o kulatý altán s průměrem
7metrů, střechou z ultratenkého betonu, v níž budou kolejnice piu upevnění závěsu. Odhadovaná cena
altánu je 1.000.000,- KČ. Byl vznesen dotaz na Čistění střechy, k níž by měla stačit dle sdělení
architektů jen vysokotlaký čistič. Po debatě především o prioritách obce, zda je jimi altán nebo
chodníky clo vsi, kdy bylo uvedeno, že tímto bodem se nestanový priority obce, ale je jím jen
seznámení s prvotní studií altánu, byla dohodnuta další veřejná schůze, která se bude týkat pouze
navrhovaného altánu, na které bude přednesena studie s již zapracovanými připomínkami (Čištění
střechy, apod.) a na které se bude hlasovat o konceptu altánu.

O další plány na rok 2025

Poté bylo pokračováno v plánech na rok 2025, a to: BIO kontejnerové stání náves (již hotová
projektová dokumentace), odvodnění dešťové vody od budovy OV + hydroizolace (dešťová
kanalizace) (k čemuž p. Sýkora uvedl, že by zde historicky měl vést trativod), dotažení výkupu



pozemků (kaplička/váha), demontáž zbytku oplocení budovy OV a terénní úpravy, oprava cest do
Valchy a z chalup, deratizace, projekt rekonstrukce budovy OV, zpomalovací prvky, oprava stolu na
pingpong na dětském hřišti (případně náhrada za jiný dětský prvek) - odhlasováno 12 hlasy pro (proti
O) odstranění stolu, vrt na vodu u fotbalového hřiště

4) Diskuze a podněty

Pan Sýkora podal podnět na vyhotovení roštu na přepusť u malého rybníka - OV vzal na vědomí.

Dále pan Sýkora vznesl požadavek na zkrácení větví smrku u kapličky, které zasahují až do vozovky a
rovněž větví lípy, které zasahují do střechy kapličky - OV vzal na vědomí.

Dále bylo odhlasováno snížení rychlosti v obci na hlavní silnici z 70 km/h na 50 kmih, a to 11 hlasy
pro a proti O. Dále bude v kopci před odbočením na Valchu dána značka upozorňující na auta
odbočující vlevo a do zatáčky v obci dát zákaz stání. Odstranit značku zákaz vjezdu u budovy ZD.

Zapsala: Jana Satrapová

Ověřil: Ladislav Peterka



Prezenční listina

Veřejné zasedání OV Petrovice - 3.10.2024 l 18:00
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